

Date: 04/03/2026

Ref: FAB/BS/021/2026

M/s. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box: 54500 – Abu Dhabi
United Arab Emirates

After Greetings,

Subject: FAB Reaffirms Strength, Stability and Operational Resilience

In light of recent regional developments, First Abu Dhabi Bank PJSC (FAB) confirms that it continues to operate with resilience across the UAE and its international footprint.

FAB has leveraged its enterprise and business continuity frameworks to ensure operational resilience across all functions, safeguard customer service, and prioritise employee safety. During the period, the Group experienced service interruptions due to a broader third-party cloud service provider outage. These disruptions are temporary and are addressed in line with established incident response and technology resilience protocols.

The Group's capital position, liquidity, and funding profile remain robust, and comfortably above regulatory requirements, with a CET1 ratio of 13.3% and a Liquidity Coverage Ratio of 154% as of December-end 2025. The Group benefits from a well-diversified business model across divisions, geographies and funding sources, supported by a conservative risk appetite, and a strong balance sheet. These fundamentals underpin FAB's AA- equivalent credit ratings, which is the strongest combined credit rating among banks in the MENA region and among the strongest globally.

FAB continues to closely monitor regional, market, and geopolitical developments, working in coordination with relevant service providers and authorities where appropriate. Cybersecurity vigilance and technology resilience oversight remains heightened to ensure system stability and client protection. At this stage, no material impact has been identified on the Group's financial position.

FAB remains fully committed to ensuring service continuity for its clients and maintaining disciplined risk management amid evolving external conditions.

The statements above reflect the Group's assessment of the date of this release, based on currently available information, and remain subject to change. The Group will provide further updates should any material developments arise.

Best Regards,

For further information, visit: www.bankfab.com

For media inquiries, please contact:

FAB Communications prandmedia@bankfab.com

For investor-related inquiries, please contact:

FAB Investor Relations (IR@bankfab.com)



غريس أبو مراد - مقرر مجلس الإدارة
Grace Abou Mrad – Board Secretary

التاريخ: 2026/03/04
مرجع: FAB/BS/021/026

إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500 – أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: بنك أبوظبي الأول يؤكد قوته واستقراره واستمراريته التشغيلية

يؤكد بنك أبوظبي الأول ش.م.ع مواصلة عملياته التشغيلية بكفاءة ومرونة على امتداد دولة الإمارات العربية المتحدة وفي الأسواق التي يتواجد فيها، وذلك في ظل التطورات الأخيرة التي تشهدها المنطقة.

واستجابة للظروف الراهنة؛ قام بنك أبوظبي الأول بتفعيل أطر المرونة المؤسسية واستمرارية الأعمال لضمان مواصلة أعماله في مختلف قطاعاته، وحماية مستوى الخدمات المقدمة للعملاء مع الحرص على إعطاء الأولوية لسلامة الموظفين وجاهزيتهم. وخلال هذه الفترة، شهدت المجموعة اضطرابات تشغيلية متقطعة في بعض الخدمات نتيجة خلل فني لدى أحد مزودي خدمات الحوسبة السحابية التي تقدمها مؤسسات خارجية. هذا ويعمل البنك على معالجة هذه الانقطاعات المؤقتة وفقاً لبروتوكولات الاستجابة للحوادث المعتمدة.

وتواصل المجموعة الحفاظ على قوة رأس المال والسيولة والتمويل، مع تسجيل هوامش رأسمالية ممتينة تتجاوز المتطلبات التنظيمية، ونسبة حقوق الملكية العادية من الشق الأول بمعدل 13.3%، إضافة إلى نسبة تغطية سيولة تبلغ 154%، كما في نهاية ديسمبر 2025. كما تستند المجموعة إلى نموذج أعمال متنوع يشمل مختلف القطاعات والمناطق التي تزاوّل فيها الأعمال، ومدعوم بنهج مدرّوس لإدارة المخاطر، وميزانية عمومية قوية، الأمر الذي يعزز تصنيفاتها الائتمانية عند مستوى AA-، لتبقى من بين أقوى التصنيفات الائتمانية للبنوك في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وعلى مستوى العالم.

ويواصل بنك أبوظبي الأول مراقبة التطورات الإقليمية والسوقية والجيوسياسية عن كثب، والعمل بالتنسيق مع مزودي الخدمات والجهات المعنية عند الحاجة. كما يحافظ البنك على رفع مستوى التأهب والأمن السيبراني وإجراءات تعزيز المرونة التقنية، بهدف ضمان استقرار الأنظمة وحماية العملاء. ولم يتم تحديد أي تأثير ملموس على الوضع المالي للمجموعة في هذه المرحلة.

ويجدد بنك أبوظبي الأول التزامه بضمان استمرارية الخدمات المقدمة لعملائه، ويؤكد حفاظه على اعتماد نهج منضبط لإدارة المخاطر في ظل الظروف الراهنة.

ويعكس ما ذكر أعلاه تقييم المجموعة حتى تاريخ هذا البيان وفقاً للمعلومات المتاحة الحالية، وتنبؤه إلى إمكانية أن تطرأ بعض التغييرات على ما ورد فيه، لذا، ستقوم المجموعة بتحديث المعلومات في حال طرأت أي تطورات محورية.

مع أطيب التمنيات،

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.bankfab.com

للتواصل الإعلامي، يرجى التواصل عبر prandmedia@bankfab.com

للاستفسارات المتعلقة بالمستثمرين، يرجى التواصل مع

فريق بنك أبوظبي الأول لعلاقات المستثمرين عبر: ir@bankfab.com